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Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért csökkentették felére a falugazdász hálózat létszámát Zala megyében?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Németh Imre miniszter úrhoz . A
kérdésemre válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Értesülésem szerint ismét átszervezték az agrárvállalkozókat, gazdálkodókat segítő
falugazdász hálózatot . Zala megyében húszan maradtak, gyakorlatilag a korábbinak felére
csökkent a falugazdászi létszám a megyében .
A Kormány és a gazdademonstrációt kezdeményező szervezetek képviselői között történt
megállapodásban „A miniszter vállalja, hogy a falugazdász hálózatban legkevesebb 650
falugazdász foglalkoztatását biztosítja" .
Kérem, válaszában szíveskedjen arról is tájékoztatni, hogy a jelenlegi átszervezés után megyei
bontásban hány falugazdász látja el a vállalkozók, gazdálkodók segítését, megyénként hány
falugazdászt foglalkoztatnak?

Várom megtisztelő válaszát!
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Írásbeli kérdés

Budapest, 2005 . április 19 .

Nagy Kálmán

Fidesz - Magyar Polgári Szövetség


	page 1

